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Śniadanie biznesowe z Rektorem PWSZ prof. Ewą Stachura

15 czerwca w Restauracji Imperia odbyło się comiesięczne śniadanie biznesowe Raciborskiej Izby Gospodarczej. Tym razem tematyka spotkania dotyczyła między innymi kierunków, celów, potrzeb i możliwości

podejmowania wspólnych przedsięwzięć dotyczących np. badań i rozwoju z wykorzystaniem między innymi środków pomocowych, przy współpracy nauki i gospodarki.

Rektor PWSZ prof. Ewa Stachura, która na co dzień wykłada w Instytucie Techniki i Architektury oraz jest członkiem Śląskiej Izby Architektów i Stowarzyszenia Architektów Polskich wystąpiła z prelekcją

na temat współpracy Izby Gospodarczej z raciborską uczelnią.

 - W tej chwili relacje na linii Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Raciborzu, a środowiskiem biznesowym nie są wystarczające i nie jestem usatysfakcjonowana tym stanem rzeczy - zaznaczyła na

wstępie Ewa Stachura.
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